

ORDER OF REFERENCE

Thursday, March 9, 1972

Ordered,—That the complaint of the Auditor General that the Government has failed to provide him with such officers and employees as are necessary to enable him to perform his duties, as required by Section 56(4) of the Financial Administration Act, and his consequent failure to submit his Report in time, be referred to the Standing Committee on Public Accounts, and that the said Committee hear the Auditor General and other witnesses and report its recommendations thereon not later than March 29.

ATTEST

Le Greffier de la Chambre des communes
Alistar Fraser

The Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Le jeudi 9 mars 1972

Il est ordonné,—Que la plainte de l'Auditeur général suivant laquelle le Gouvernement ne lui a pas fourni les fonctionnaires et employés nécessaires pour lui permettre d'accomplir ses fonctions, comme l'exigeait l'article 56(4) de la Loi sur l'administration financière, et son manquement consécutif à présenter son rapport à temps, soient renvoyés au Comité permanent des comptes publics, et que ledit Comité entende l'Auditeur général et d'autres témoins et fasse connaître ses recommandations avant le 29 mars.

ATTESTÉ

The Clerk of the House of Commons

The Clerk of the House of Commons